
Verslag Jeugdraad 5 oktober 2021: 

Aanwezig: Pieter (voorzitter), Cedric, Willem, Robrecht en Bram (Chiro Erps-Kwerps), , 

Shayan (Den Uyl), Tom, Erik (JoJo, onafhankelijke), Aline, Marie, Fatou (Chiro Flurk), 

Steffi, Laura (JH Den Aap), Neree, Milan (’t Excuus), Ronaldo (onafhankelijke), Marjon 

(jeugd Rode Kruis), Gilles, Imke (scouts KO), Mit (jeugdconsulente), Ann (schepen jeugd) 

 

Verontschuldigd: Jens (ondervoorzitter), Mats, Kauan, Basil, Barbara (JH Den Aap), Noor 

(Chiro EK), Berre, Karlijn (Scouts Kortenberg) 

 Goedkeuring verslag jeugdraad september 2021 

o Geen opmerkingen. Verslag goedgekeurd.  

 

 Klusjes update (alles op tijd doormailen) 

 

Dringende zaken mogen altijd gemaild worden naar 

gebouwenbeheer@kortenberg.be 

 

Algemene opmerking: bij fuiven geen plakband op de vloer van de sporthal 

plakken. Dit gaat er heel moeilijk af!  

 

o Nieuwe klusjes: 

o Chiro EK:  

 Raam boven is al sinds vorige zomer stuk 

 Kelderdeur aan schuin vlak is stuk (nadarhek als veilige 

afsluiting werd intussen ook weggenomen door TD (?))  

 Brandalarm gaat uit het niets af. Leiding is al 2x door politie 

gebeld. Kan dit eens nagekeken worden?  

 Installatie nieuwe keuken: zie mail vanuit chiro. De schepen 

telefoneerde ondertussen ook al met diensthoofd 

Uitvoeringsdiensten. Wordt vervolgd.  

 

o Chiro Everberg:  

 Kraan in mannentoilet lekt 

 

o Scouts Kortenberg:  

 Binnendeur materiaalkot gaat niet meer deftig dicht 

 

o JH Den Aap:  

 Schuifdeur is nog steeds kapot 

 Blacklight is ook nog steeds niet hersteld/vervangen 

 

o JH ’t Excuus:  

 Urinoir is verstopt 

 Licht in mannentoilet  

 Uit de rondgang van de lokalen komt steeds de opmerking 

dat er geen kappen op de lampen hangen, maar het 

jeugdhuis heeft als sinds enkele jaren geen kappen. Kan TD 
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dit in orde brengen?  

 

o JH Den Uyl:  

 Zie vorig verslag + verslag rondgang 1/10/2020 

 Ophaling afval op de stoep van het jeugdhuis: hoe 

afhandelen?  

 Co2-meter in Den Uyl is niet stevig genoeg geplaatst. Valt 

van de muur 

Algemene frustratie vanuit meerdere jeugdverenigingen:  

Sommige klusjes laten ondertussen al meer dan een jaar op zich wachten. Er wordt ook amper of niet 

gecommuniceerd over de stand van zaken van sommige klusjes. De jeugdverenigingen hebben sterk 

het gevoel dat de gemeente tekort schiet qua onderhoud naar de eigen lokalen toe. Andersom wordt er 

vaak onmiddellijk actie verwacht tot het in orde brengen of opruimen van de lokalen. Deze 

wisselwerking is momenteel allesbehalve gelijkwaardig. De jeugdverenigingen dienen de lokalen te 

beheren als goede huisvaders, maar de gemeente laat sommige klusjes zo lang liggen dat ze zelf in hun 

eigen voet schieten.  

Er is het voorstel om eens rond de tafel te zitten met de gemeente, de Uitvoeringsdiensten en de 

jeugdraad in verband met opvolging werken en klusjes in de jeugdlokalen.  

 

 Toer der verenigingen  

 

Chiro Erps-Kwerps 

o Startdag 

o Kampvuur ter afsluiting van zomerkamp 

o Eerste chirozondag 

 

 

Chiro Everberg 

o Startdag 

 

Scouts Kortenberg 

o Planningsweekend om het jaar te plannen met de leiding  

o Overgang   
 

JH Den Aap 

o  Feestje gehad 

 

JH Den Uyl  

o Openingsweekend vorige week 

 

’t Excuus 

o Twee externe feestjes  
 

JoJo 



o Startdag met vrij veel volk, leuke samenwerking met Den Aap 

o Lasershoot 

o Verjaardagsfeestjes 

 

Speelplein 

 

 

Jeugd Rode Kruis 

o Momenteel op zoek naar nieuwe vrijwilligers, dus niet echt de tijd om 

activiteiten te doen.  

 

 Advies wagen vervolg: overleg gemeente 

o Naar aanleiding van het advies van de jeugdraad over het reglement van de 

wagen voor verenigingen, zal er een overleg gepland worden tussen de 

schepen, dienst Vrije Tijd en max. 2 à 3 afgevaardigden van de jeugdraad.  

o Datumvoorstellen:  

 Dinsdag 12 oktober om 19u30 

 Vrijdag 15 oktober overdag (bv. 10 u. of 13u30) 

 Maandag 18 oktober om 13u30 

 Dinsdag 19 oktober om 10 u., 13u30 of ’s avonds om 19u30 

 Donderdag 21 oktober om 13u30 

 

 Besluit: Dinsdag 19 oktober om 10u (Shayan en 

Pieter) in de collegezaal in het AC (2de verdiep) 

 

 

 Advies participatiereglement 

Pieter licht de reglementen om de beurt kort toe:  

 Algemeen reglement 

 Feedback vanuit jeugdraad: De zin ‘vormen van participatie zijn 

gelijkwaardig’ is wat verkeerdelijk geïnformeerd.  

 Subsidie reglement buurtinitiatieven 

 Feedback vanuit jeugdraad:  

 Budgettering buurtgroen is 50 euro. Wat met 

oppervlakte? Een klein perk versus een groot, lang perk? 

 Eindtermijn is 31/12/2025 omdat dan alle reglementen 

opnieuw verlengd dienen te worden in de nieuwe 

legislatuur.  

 

-> Pieter wacht nog twee weken om het advies te 

schrijven. In tussentijd kan iedereen de reglementen nog 

eens lezen en eventuele opmerkingen bezorgen.  

 

 Toernee General  

o Rondvraag wie er kan helpen opbouwen op vrijdag overdag en wie op 

vrijdagavond -> Pieter maakt een poll aan  

o Jens: navragen of we de sporthal al op vrijdag vanaf 12u hebben en of dat er 

dan toch zeker geen sportverenigingen meer komen ’s middags of ’s avonds 



o Vrijdagavond 3-tal man van de jeugdraad nodig voor hulp opbouw 

kidsnamiddag (liefst mensen die kunnen sjorren) 

o Aspi’s, oudleiding enzo… die op vrijdagavond komen helpen: geen gratis 

inkom, wel drie gratis drankbonnen. Mensen die zaterdagoverdag komen 

helpen: niets (moeten op zondag geen werking geven). Mensen die op de fuif 

komen werken: gratis inkom 

o Jeugdraad: toog, voortoog, bonnetjes en inkom (1 persoon) – komen nog 

online 

o Verantwoordelijke jeugdraad security (Jens), DJ’s (Jens en Pieter), inkom 

(Shayan), vestiaire (Ronaldo), toog (Willem) 

o Dj’s: Bjarne en Ypsilon, Simon T (?), Mats en Jens (?), DB Giraf (?), Noor en 

Bram (?) 

o Zware bierenavond: te kort dag voor nu. Andere keer (januari/februari om geld 

binnen te halen) 

o Maandag: wie kan materiaal terugbrengen naar de Provincie: Misschien 

Willem, Erik & Shayan (dinsdag) -> datum nakijken, want maandag is 1 

november (feestdag) 

o KBC-terminal is aangevraagd. Doen we ook Payconiq: Ja  

o BOBkaart  

o Promotour 16 oktober:  

 Veronica Cars gecontacteerd, komt normaal in orde, wel duidelijke 

afspraken maken (onder voorbehoud) 

 Cedric en Shayan regelen de feestjes. Deadline 8/10 

 Prijs:  

o Promo voor zowel Kidsnamiddag en TG: Facebookevenement (datum, uren, 

locatie…), affiches en flyers, Instagram (en iedereen deelt op eigen Instagram) 

o Decoratie: wanneer knutselen voor inkleding? Zaterdag 16 oktober  

o T-shirts TG + pullen 

 

 Varia 

  

o Restfonds: wat en hoe?  

 1900 euro 

 1/3 van het restfonds gebruiken voor de aankoop van nieuwe 

jeugdraadtruien en -T-shirts  

 2/3 van het restfonds gebruiken voor ?  

 Volgende jeugdraad terug bekijken  

 

o Bib van de toekomst toonmoment op 8 oktober (tussen 9 en 15u30 als 

testpubliek of tussen 15u30 en 19u voor het echte toonmoment) 

 

o 26 oktober klimaatavond: iemand interesse?  

 

o Terugkoppeling Kindergemeenteraad 

 

 In september heeft er nog geen Kindergemeenteraad plaatsgevonden 

(was nog niet opgestart door ziekteverlof Mit). 

 Eerste sessie is (onder voorbehoud) gepland op 20 oktober. Vanaf dan 

weer maandelijks.  



 Eerste drie sessies zullen draaien rond een participatietraject over het 

klimaatactieplan (begeleid vanuit dienst Duurzaamheid). 

 

o Jaks: Voor 20/10 online invulformulier fiksen voor de maand december. Zie: 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren 

 

 

o Afvalophaling 1x per jaar 

 Her en der wat fout gelopen.  

 Volgende jaar: Naast datums ook exacte plaats per locatie bepalen 

(waar moet de vereniging het vuilnis precies zetten zodat UD dit zonder 

problemen vindt) 

 

o Heropstart controle- en puntensysteem properheid lokalen 

 

 Door corona en ziekteverlof Mit is dit niet echt voor 100% van de 

grond geraakt.  

 Voorstel om vanaf november terug te starten: concreet: de lokalen waar 

de jeugdraad plaatsvindt, worden op voorhand gecontroleerd door Mit 

via de checklist die samen werd opgesteld. Per jaar ook 2 

onaangekondigde controles vanuit dienst Gebouwenbeheer.  

 Vanaf november 2021 tot september 2022. In september afronding en 

‘beloning winnaars’.  

 Wat doen we met de controles van vorig jaar? Kuispakket per 

vereniging aankopen (Mit bekijkt). Vanaf november 2021 vanaf nul 

beginnen met de controles  

 

o Probleem opstijgend vocht in de oudste lokalen van de scouts: lokalen zijn van 

de scouts, de grond van de gemeente (de schepen heeft de officiële akte 

ingekeken). Het probleem is dus eigenlijk voor de scouts zelf. Kostelijke zaak 

uiteraard, maar minister Dalle maakt binnenkort subsidies vrij voor 

jeugdinfrastructuur. Volgende week is er hierover een webinar dat Mit zal 

volgen. Misschien kan de scouts daarop beroep doen? Mit volgt webinar en 

bezorgt de nodige info aan scouts.  

 

o Groenonderhoud van de speelterreinen: zijkanten gras niet bijgehouden, enkel 

middenste stuk wordt gemaaid 

 

o Speeltuin Everberg: staat niet in U-vorm, maar in vierkant. Zijn na de 

jeugdraad nog ter plaatse geweest. De speeltuin staat wel in de vorm die op 

voorhand werd vastgelegd met de aannemer. Het ene speelhuisje staat 

inderdaad ongelukkig wat meer gecentraliseerd wat maakt dat er een ‘hap’ in 

het open speelveld gekomen is. Alternatief voor extra speelveld: grasterrein in 

de Decosterstraat, is op wandelafstand, zeker voor oudere groepen. 

 

o Voorstel Bib als blokspot in periode december-januari 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren


 De overeenkomsten met de kerk zijn nog niet rond.  

 Jeugdlokalen en jeugdhuizen blijven beschikbaar voor studenten.  

 Voor studenten die geen lid zijn van een jeugdverenigingen: De Bib. 

Uit voorgaande ‘edities’ van de blokspot blijkt dat het aantal 

beschikbare plaatsen in de Bib tegemoet komt aan de vraag vanuit 

studenten.  

 Geeft jeugdraad positief advies voor de organisatie van een blokspot in 

de Bib? Ja  

 

o Volgende JR:  

  Dinsdag 2 november in JH Den Uyl 

 

o Vraag vanuit scouts: Heeft iemand begin mei een evenement?  

 Laatste weekend van april: Chiro Flurk  

 

o Opkuis brandpoeder in scoutslokalen: verzekering kwam hierin niet 

tussen. Kost van 6000 euro om dit te laten opkuisen, scouts kan dit niet 

betalen, dus dat poeder werd nog steeds niet opgekuist. -> Scouts heeft hierin 

ondersteuning en begeleiding vanuit de gemeente gemist en dat is jammer. 

Zeker ook beroep doen op de eigen koepelorganisatie (Scouts&Gidsen 

Vlaanderen of Verbond Chiro Nationaal – zij zijn er om vragen op te lossen 

en verenigingen te helpen!) 

 

o Regelt Marjon de koffiekoeken voor TG? Neen, Ann zorgt voor de 

koffiekoeken.  

 

o Evenement van kidsnamiddag en TG zoveel mogelijk delen in eigen 

groepen en op eigen websites 

 

o Nutskosten: dossier ligt stil -> oppakken met TD en/of Peter VdB? 

 

o Wat gaat iedereen doen komende weken?  

 Chiro EK: inleefweek, leidingsweekend, gewone Chiro en TG 

 Scouts: meewerken aan de Chemotiveloop bij kinderanimatie 

 Flurk: leidingsweekend en inleefweek 

 Jojo: verjaardagsfeestje en klank- en lichtspel  

 Den Aap: optreden komiek 

 Excuus: externe feestjes  

 Uyl: slageravond 

 

 

 

Volgende jeugdraad: dinsdag 2 november in Den Uyl 

 

 
 

 


